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INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

tegoroczne Dni Kluczborka 2024 odbyły się w dniach 14-15 czerwca br. Od kilkunastu lat
impreza jest biletowana. Mimo tylu lat budzi to w dalszym ciągu wśród części
mieszkańców niepotrzebne napięcie i negatywne komentarze. Święto miasta było
wydarzeniem łęczącym wszystkich mieszkańców oraz świetną promocją miasta i gminy.
Bardzo dobrym rozwięzaniem jest również przekazywanie części pieniędzy ze sprzedaży
biletów na cel charytatywny.

W związku z powyższym bardzo proszę o przygotowanie i przedstawienie:
- sprawozdania finansowego z podaniem tytuły zadania (usługi, zakupu, umowy) wraz
poniesionymi kosztami przy organizacji tegorocznych Dni Kluczborka,
- sprawozdania merytorycznego (jakie wydarzenie się odbyły w ramach Dni Kluczborka
wraz z imprezami towarzyszęcymi, kto był organizatorem oraz orientacyjna ilość
uczestników)

ilości sprzedanych biletów oraz wskazania pozytywnych aspektów z tytułu
wprowadzenia odpłatnej wejściówki na dni miasta,
- wskazanie innych wykorzystanych/pozyskanych źródeł finansowania i wsparcia oraz
podanie kwoty, (finansowe, osobowe)

Z poważaniem,

Mateusz Dybka


